
R O M Â N I A
JUDEŢUL CARAŞ-SEVERIN
    CONSILIUL JUDEŢEAN

PROCES–VERBAL
încheiat astăzi 29.01.2011, ora 12,00 în cadrul şedinţei  ordinare a 

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN

          Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Sorin Frunzăverde:  

Doamnă consilier, domnilor consilieri,  
Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 29 de consilieri judeţeni.   
Lipseşte motivat domnul consilier Ştefănescu Nicolae, fiind plecat la Timişoara, la o întâlnire cu 

domnul ministru Tabără.
Se supune la vot motivarea domnului consilier Ştefănescu Nicolae. Se aprobă în unanimitate.
Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.36/21.01.2011, comunicată domnilor consilieri în scris 

prin adresa nr.IV/928/21.01.2011, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei publice 
locale, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa nr.I/835/21.01.2011 
şi  s-a  adus  la  cunoştinţa  locuitorilor  prin  publicare  în  Ziarul  „Jurnal  de  Caraş-Severin” din  data  de 
22.01.2011.

Participă de drept domnul Ion Imbrescu secretarul judeţului.
Participă ca invitaţi: domnul deputat Valentin Rusu, domnul deputat Gheorghe Hogea, domnul 

prefect  Octavian  Ţunea,  reprezentanţi  ai  instituţiilor  subordonate  Consiliului  Judeţean,  precum  şi 
reprezentanţi ai aparatului de specialitate al Consiliului Judeţean Caraş-Severin.

Din partea mass-mediei participă reprezentanţi ai Ziarului “Jurnal de Caraş-Severin”,  „BANAT 
TV”,  „Radio  Reşiţa”,  Radio  România  Actualităţi,  TVR  Timişoara,  AGERPRES,   Publicaţia  
„Argument”, Antena 1.

Ordinea de zi a fost anunţată şi publicată în presă.
Ordinea de zi este următoarea:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei Generale 

de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.
2.Hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  nr.15/25.02.2010 

privind capacitatea unităţilor de specialitate din cadrul instituţiilor de asistenţă  socială din subordinea 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Căminului pentru 
Persoane Vârstnice Reşiţa.

4.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Căminului pentru 
Persoane Vârstnice Sacu.

5.Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Centrului  de 
Urgenţă pentru Persoane fără Adăpost Caransebeş.

6.Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a cotei de 20% din 
sumele defalcate  din TVA  pentru echilibrarea bugetelor locale din  cota de 21% din cotele defalcate din 
impozitul pe venit pentru susţinerea programelor de dezvoltare locală şi a proiectelor de infrastructură 
care necesită cofinanţare locală, pe anul 2011. 
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7.Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  bugetului  propriu al  judeţului  Caraş-Severin,  pe  anul 
2011. 

8.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi 
serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe anul 2011.

9.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Judeţului Caraş-Severin din credite interne, pe 
anul 2011.

10.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general consolidat al judeţului Caraş-Severin 
pe anul 2011.

11.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului lucrărilor de drumuri judeţene şi comunale, 
finanţat din sume defalcate din TVA, pentru anul 2011.

12.Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  la  SC Drumuri  şi 
Poduri S.A. Caraş-Severin, pe anul 2011.

13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  a  SC Fabrica  de 
Produse Lactate S.A. Oraviţa, pe anul 2011.

14.Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  cuantumului  cotizaţiei  lunare  a  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin, în calitate de membru al „Clubului Sportiv Caraş-Severin” cu rang de asociaţie.

15.Proiect de hotărâre  privind utilizarea excedentului bugetului local al judeţului Caraş-Severin, 
rezultat  din  încheierea  exerciţiului  bugetar  pe  anul  2010,  pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de 
dezvoltare, pe anul 2011.

16.Proiect  de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la Programul de 
stimulare a înnoirii Parcului auto naţional.

17.Proiect de hotărâre privind încheierea unui Protocol între Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi 
Ministerul Transporturilor şi Infrastructurii în vederea realizării unei infrastructuri moderne în România.

18.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  indemnizaţiei  de  periculozitate  şi  a  indemnizaţiei  de 
hrană acordate membrilor formaţiei de salvatori montani din cadrul Serviciului Salvamont şi Dispecerat 
Dezastre.

19.Proiect  de  hotărâre  privind  desemnarea  unui  reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-
Severin pentru a face parte din Comisia de acreditare a furnizorilor de servicii sociale din judeţul Caraş-
Severin. 

20.Proiect  de  hotărâre  privind  constituirea  Comisiei  de  selecţie  şi  a  celei  de  soluţionare  a 
contestaţiilor,  precum  şi  conţinutul  anunţului  public  pentru  singura  sesiune  de  selecţie  a  ofertelor 
culturale, pe anul 2011.

21.Raport de activitate  al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2010.
22.Raport de activitate al Camerei Agricole a Judeţului Caraş-Severin, pe anul 2010.
23.Raport de activitate al Centrului de Urgenţă pentru Persoane Fără Adăpost Caransebeş, pe anul 

2010.
24.Informare  asupra  activităţii  Centrului  Judeţean  pentru  Conservarea  şi  Promovarea  Culturii 

Tradiţionale Caraş-Severin pe anul 2010.
25.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de 

O.G.nr.43/1997, activităţi  desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul  Direcţiei  de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin.

26.Planul Strategic pe anul 2011, al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Caraş-Severin.
27.Raportul asupra eficienţei  activităţii  Inspectoratului de Poliţie al Judeţului Caraş-Severin, pe 

anul 2010.
28.Informare  asupra  nivelului  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a  comunităţii,  pe 

trimestrul IV/2010.
29.Informare  cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin  la o 

reuniune de lucru  ce a avut loc  în Bratislava, Slovacia, în perioada  24-25 noiembrie 2020.
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30.Informare  cu privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin  la 
adunarea Generală a DKMT, ce a avut loc la Szeged, Ungaria, în data de 22 decembrie 2010.

31.Informare  cu  privire  la  participarea  domnului  Bâtea  Cristian  Florin,  director  executiv  al 
Direcţiei  Monitorizarea  Serviciilor  Comunitare  de  Utilităţi  Publice   din  cadrul  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin, la întâlnirea organizată de Federaţia Sportului Şcolar şi Educaţiei Olimpice a Voivodinei, 
care  a  avut  loc  la  Zreniamin,  Voivodina,  care  a  avut  loc  la  Zreniamin,  Voivodina,  în  zilele  de 3-4 
decembrie 2010.

32. Întrebări. Interpelări.
Doamna  invitat  (mass-media)  Neamţu  Paula:  Domnule  preşedinte,  înaintea  de  începerea 

şedinţei, doriţi să faceţi o declaraţie de presă?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: În legătură cu ce?
Doamna invitat (mass-media)  Neamţu Paula: Pe unele site-uri circulă ştirea că veţi candida la 

funcţia de preşedinte al Partidului Democrat Liberal.
 Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da, este posibil să candidez pentru funcţia de preşedinte 
al Partidului Democrat Liberal, la viitoarea convenţie.(Aplauze)

Dacă în legătură cu ordinea de zi aveţi observaţii? Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu 
sunt. Se aprobă în unanimitate. Ţinând cont că tot e presa aici, vreau să fac câteva precizări. Consiliul 
Judeţean Caraş-Severin a depus 53 de proiecte în valoare de 665 de milioane lei pe alimentare cu apă a 
localităţilor, sistem de canalizare şi epurare a apelor uzate, respectiv îmbunătăţirea calităţii vieţii pentru 
populaţia rurală,  finanţări  din Hotărârea de Guvern nr.577. Proiectele sunt depuse deja la Ministerul 
Dezvoltării şi fac aici o observaţie. În anii aceia de început ai democraţiei şi ai administraţiei, '92 - '96, 
una din marile probleme ale Caraş-Severinului a fost că nu există proiecte. Aceste proiecte există, sunt 
depuse la Ministerul Dezvoltării, ceea ce este un pas înainte, foarte mare, faţă  de ceea ce a fost. De 
asemenea,  tot  Consiliul  Judeţean  a  depus  25  de  proiecte  pentru  reabilitarea  drumurilor  judeţene  în 
principal  şi  comunale.  Practic,  din  acei  10.000  de  km de  drumuri  judeţene  şi  comunale  sperăm să 
obţinem finanţări pentru toate arterele importante. Când spun asta, mă  gândesc la Reşiţa, tot proiecte 
făcute. Mă gândesc la Reşiţa - Grădinari, mă gândesc la Reşiţa - Văliug, la Caransebeş - telescaun, la tot 
ce  înseamnă  Valea  Almăjului,  la  Berzovia  limită  de  judeţ  în  Timiş.  Tot  ce  înseamnă  reabilitare  de 
drumuri judeţene, sunt prinse în aceste 25 de proiecte care sunt deja depuse la Bucureşti, de-o săptămână, 
alături de încă 53 de proiecte pe axele despre care am vorbit. 

La punctul  1 al  ordinii  de zi,  avem „Proiect  de hotărâre privind aprobarea organigramei şi  a 
statelor de funcţii ale Direcţiei Generale de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin”. 

Domnul consilier Avram Silviu Dan: Procesul-verbal.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Aşa,  procesul-verbal,  mă  scuzaţi.  Procesul-verbal, 

domnul secretar.
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Da. Avem două procese-verbale. Dacă la procesul-

verbal  din  16.12.2010  sunt  observaţii?  Cine  este  „pentru”?  Abţineri?  Împotriviri?  Se  aprobă  în 
unanimitate. 

La  procesul-verbal  din  30.12.2010  dacă  sunt  observaţii?  Cine  este  „pentru”?  Abţineri? 
Împotriviri? Se aprobă în unanimitate. Mulţumesc, domnule preşedinte.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Am fost convins că, dacă cineva îmi va atrage atenţia 
despre faptul că  n-am supus la vot aprobarea celor două  procese-verbale, numai Avram putea să  fie 
consilierul vigilent. Nu puteam să mă gândesc la altcineva!

*
Se trece la discutarea punctului 1  al ordinii de zi şi anume:
1.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcţiei Generale 

de Asistenţă Socială şi Protecţia Copilului Caraş-Severin.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt. 
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

 Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Articolul…Există articolul 6? Dar există articolul 7, în schimb. 
Domnul secretar al judeţului Ion Imbrescu: Nu apare aici, dar există articolul 6.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Şi  ultimul  articol.  Cine  este  „pentru”?  Abţineri? 

Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
O să mai găsiţi „câteva perle” în redactarea denumirii acestor hotărâri. Priviţi-le cu indulgenţă, vă 

rog!
*

Se trece la discutarea punctului 2  al ordinii de zi şi anume:
2.Hotărâre  pentru  modificarea  Hotărârii  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  nr.15/25.02.2010 

privind capacitatea unităţilor de specialitate din cadrul instituţiilor de asistenţă  socială din subordinea 
Consiliului Judeţean Caraş-Severin, cu modificările şi completările ulterioare. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Practic e vorba de dimensiunea acestor unităţi. Dacă aici 
sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.I al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.II al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.III al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.IV al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.V al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 3  al ordinii de zi şi anume:
3.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi statului de funcţii ale Căminului pentru 

Persoane Vârstnice Reşiţa.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Sunt unităţile subordonate nouă din acest domeniu al 

asistenţei sociale, care trebuie reactualizate din punct de vedere al noilor reglementări în vigoare. Dacă 
aici sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.
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Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate. 

*
Se trece la discutarea punctului 4  al ordinii de zi şi anume:
4.Proiect de hotărâre privind aprobarea organigramei şi a statului de funcţii ale Căminului pentru 

Persoane Vârstnice Sacu.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului 5  al ordinii de zi şi anume:
5.Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea organigramei  şi  a  statului  de  funcţii  ale  Centrului  de 

Urgenţă pentru Persoane fără Adăpost Caransebeş.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aceeaşi ordine de idei. Observaţii sunt? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
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Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  6  al ordinii de zi şi anume:
6.Proiect de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a cotei de 20% din 

sumele defalcate din TVA  pentru echilibrarea bugetelor locale din cota de 21% din cotele defalcate din 
impozitul pe venit pentru susţinerea programelor de dezvoltare locală şi a proiectelor de infrastructură 
care necesită cofinanţare locală, pe anul 2011. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Aici vreau să vă fac o propunere. Iniţial dădeam Reşiţei, 
9 miliarde de lei. La un buget de 660 de miliarde cât are Reşiţa, în condiţiile în care Culturalul i s-a făcut, 
parc industrial are, e principalul beneficiar al reabilitării apă-canalizare din Programul ISPA. Spitalul 
care deserveşte practic Reşiţa, Spitalul Judeţean cu 3 staţionare, tot de Consiliul Judeţean e finanţat. În 
condiţiile în care anul acesta schimbăm sau mă rog, înlocuim lifturile la toate cele 3 staţionare, fără a mai 
vorbi  de alte  sume pe  care  le  afectăm. În acest  context,  9  miliarde la  un buget  de  aproape 700 de 
miliarde, nu înseamnă nimic. Cu 9 miliarde însă, fără a mai spune că de fapt nu are nici un fel de proiect 
care să  fie sustenabil  printr-o asemenea alocare, totul  i  se face de către Consiliul  Judeţean. În acest 
context, vă propun ca din aceste 9 miliarde să finanţăm cu 3 miliarde în plus, faţă de cele două pe care le 
aveţi  dumneavoastră  prevăzute  în  propunerea  făcută  iniţial.  Caransebeşul  va  avea  nevoie  de  o  co-
finanţare pentru un program pe care îl dezvoltăm la spitalul din Caransebeş, un program cu finanţare 
europeană. Aşa cum a solicitat liderul Grupului PSD, Ştefănescu, să completăm pentru primăriile care a 
considerat domnia sa că au nevoie de finanţare şi în egală măsură, din restul să oferim şi unor primării 
care n-au primit finanţare suficientă, aş spune. În aşa fel încât practic, nu există primărie de comună care 
să  nu primească  mai puţin de 1 miliard de lei,  cu 3 excepţii.  Excepţiile se datorează  faptului  că  au 
venituri foarte mari. Mă refer la Buchin, la Obreja şi la Zăvoi. Repet, pentru Buchin şi pentru Zăvoi, am 
dat cât aţi solicitat  prin primarii voştri. Pentru Obreja dăm 900 de milioane, nu 1 miliard, pentru că are 
venituri foarte mari. Reuşim în acest fel, ca nici o primărie din mediul rural să nu primească mai puţin de 
1 miliard de lei. M-aş bucura ca sub alte orânduiri, dacă o să fie cazul, să vă purtaţi şi voi, cum ne purtăm 
noi cu voi, acum. 

Domnul  consilier  Zaberca  Vasile  Mircea:  Domnule  preşedinte,  nu  cred  că  este  bine  să  tot 
reamintim mereu „primarii voştri”. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu, dar e util.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Eşti de acord?
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da.
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Am înţeles de ce…
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Puiule, îmi permit să te întreb ceva. Aveai mandat să 

intervii?
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: De 12 ani am mandat!
Domnul consilier Avram Silviu Dan: În absenţa lui Ştefi, Puiu e liderul.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Am înţeles. Acesta este contextul modificat pe care vi-l 

propun pentru proiectul de hotărâre privind repartizarea pe unităţi administrativ-teritoriale a cotei de 20% 
şi aşa mai departe. Dacă sunt aici observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  7 al ordinii de zi şi anume:
7.Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  bugetului  propriu al  judeţului  Caraş-Severin,  pe  anul 

2011. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi ca o consecinţă a ceea ce am votat, dar nu numai,  la 

punctul 6. Vreau să vă spun că în bugetul de anul acesta şi o să vedeţi pe parcurs, în condiţiile în care nu 
ne atingem de contul de excedent sau mai bine spus de fondul de rulment, în acest buget pe care îl votăm 
acum, există sume prevăzute pentru renovarea muzeului din Caransebeş, pentru renovarea muzeului din 
Reşiţa. Spitalul intră aici sau intră în fondul de excedent?

Doamna invitat Gina Pavel: În bugetul local.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Deci şi pentru refacerea, hai să spunem, a unor facilităţi 

din interiorul Spitalului Judeţean. În condiţiile în care am terminat anul trecut cu un fond de rulment de 1 
milion de euro, din care o să vedeţi la ce vom folosi. De regulă, terminam un an cu un fond de rulment de 
50.000 de euro, 100.000 de euro, în cel mai bun caz. Anul trecut după  ce am cheltuit practic 80 de 
milioane de euro la nivelul judeţului,  am rămas şi  cu 1 milion în fondul de rulment.  Dacă  aici sunt 
observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

 Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
*

Se trece la discutarea punctului  8 al ordinii de zi şi anume:
8.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetelor  de  venituri  şi  cheltuieli  a  instituţiilor  şi 

serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţate de către acesta, pe anul 2011.
Domnul  preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Acesta  este  adevărat?  Adică  aprob ceea ce   este  în 

mapă? 
Doamna invitat Gina Pavel: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt. 
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
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Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.7 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.8 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.9 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.10 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.11 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.12 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.13 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.14 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.15 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.16 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.17 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.18 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.19 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.20 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.21 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot ultimul articol. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Hotărârea aceasta de consiliu m-a dus cu mintea la poezia aceea lui Jacques Prévert „Ludovic I, 

Ludovic al II-lea, Ludovic al III-lea, Ludovic al IV-lea, Ludovic al V-lea…” şi mă rog, „Ludovic al XVI-
lea, Ludovic al XVIII-lea”, că al XVII-lea nu a existat. Nimeni şi nimic! Ce ţi-e cu omenirea asta, care n-
a ştiut să numere până la 20, Jacques Prévert. Aşa a fost şi hotărârea asta, care aşa cum Ludovic al XVII-
lea n-a existat, nici articolul 21 nu exista în hotărârea asta. Câtă similitudine în istorie. 

*
Se trece la discutarea punctului  9 al ordinii de zi şi anume:
9.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului Judeţului Caraş-Severin din credite interne, pe 

anul 2011.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.
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Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  10  al ordinii de zi şi anume:
10.Proiect de hotărâre privind aprobarea bugetului general consolidat al judeţului Caraş-Severin 

pe anul 2011.
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  o  găselniţă,  practic.  Aprobăm bugetul  consolidat, 

adică scoatem o hotărâre care aprobă cele 3 bugete adunate.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  11  al ordinii de zi şi anume:
11.Proiect de hotărâre privind aprobarea Programului lucrărilor de drumuri judeţene şi comunale, 

finanţat din sume defalcate din TVA, pentru anul 2011.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă aici sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  12  al ordinii de zi şi anume:
12.Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  la  SC Drumuri  şi 

Poduri S.A. Caraş-Severin, pe anul 2011.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Tuturor acestor companii din subordinea noastră trebuie 

să le aprobăm bugetul. Dacă aveţi observaţii aici? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  13  al ordinii de zi şi anume:
13.Proiect  de  hotărâre  privind  aprobarea  bugetului  de  venituri  şi  cheltuieli  a  SC Fabrica  de 

Produse Lactate S.A. Oraviţa, pe anul 2011.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  14  al ordinii de zi şi anume:
14.Proiect  de  hotărâre  privind aprobarea  cuantumului  cotizaţiei  lunare  a  Consiliului  Judeţean 

Caraş-Severin, în calitate de membru al „Clubului Sportiv Caraş-Severin” cu rang de asociaţie.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  15  al ordinii de zi şi anume:
15.Proiect de hotărâre privind utilizarea excedentului bugetului local al judeţului Caraş-Severin, 

rezultat  din  încheierea  exerciţiului  bugetar  pe  anul  2010,  pentru  finanţarea  cheltuielilor  secţiunii  de 
dezvoltare, pe anul 2011.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Cu alte cuvinte, din 43 de miliarde cu cât am terminat 
fondul,  exerciţiul  bugetar  de  anul  trecut  în  fondul  de  rulment,  practic  renovăm clădirea  aceasta,  o 
modernizăm integral. Vreau să  vă  spun că  din 1968, clădirea n-a mai fost reabilitată. Ce mai facem, 
Gina? Cumpărăm centrală la fabrica de lapte.

Doamna invitat Gina Pavel: Da.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi?
Doamna invitat Gina Pavel: Ascensoarele de la noi şi Centrul judeţean de coordonare de la ISU.
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  Şi  mai dăm 1 miliard şi ceva  Inspectoratului pentru 

Situaţii de Urgenţă care nu are altă posibilitate de a se finanţa, pentru punerea la punct a unui centru de 
comandă, conform normativelor în vigoare. Practic acestea sunt cele 3 destinaţii importante ale fondului 
de excedent sau de rulment. Dacă sunt observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.
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Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Şi rămânem cu 20 de miliarde în cont?
Doamna invitat Gina Pavel: Da, cu 23.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: 23 de miliarde, care împreună le vom găsi o destinaţie 

pentru alte investiţii. Va trebui să ne gândim, repet, cum ajutăm cele două spitale ce sunt în acest moment 
în faza în care probabil, mă refer la cele din Reşiţa şi cele din Caransebeş, vor derula nişte programe cu 
finanţare europeană pentru dotarea lor, dar asta la momentul oportun.

*
Se trece la discutarea punctului  16  al ordinii de zi şi anume:
16.Proiect  de hotărâre privind participarea Consiliului Judeţean Caraş-Severin la Programul de 

stimulare a înnoirii Parcului auto naţional.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Sună zguduitor. În realitate cumpărăm nişte maşini, cam 

asta se întâmplă cu hotărârea asta. Conform Programului „Rabla” pe care-l utilizăm, ne înnoim parcul de 
maşini şi la o serie de instituţii din subordinea noastră. Dacă aici aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.6 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  17  al ordinii de zi şi anume:
17.Proiect de hotărâre privind încheierea unui Protocol între Consiliul Judeţean Caraş-Severin şi 

Ministerul Transporturilor şi Infrastructurii în vederea realizării unei infrastructuri moderne în România.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: E vorba de un protocol, prin care statuăm faptul că nu 

vom folosi anumite trasee pe care ministerul le prevede, pentru a construi  autostrăzi  pe respectivele 
trasee pentru altă destinaţie. Este o procedură din aceasta standard, pe care trebuie să o urmăm. Dacă aici 
aveţi observaţii? Nu sunt.

Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.
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Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la discutarea punctului  18  al ordinii de zi şi anume:
18.Proiect  de  hotărâre  privind  stabilirea  indemnizaţiei  de  periculozitate  şi  a  indemnizaţiei  de 

hrană acordate membrilor formaţiei de salvatori montani din cadrul Serviciului Salvamont şi Dispecerat 
Dezastre.

Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  E  o  hotărâre  pe  care  o  dăm  în  fiecare  an  şi  care 
reglementează din punct de vedere, hai să spunem al venitului, aceste drepturi pe care salvamontiştii le 
au. Dacă aici sunt observaţii? 

Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Domnule preşedinte, eu aş vrea să întreb dacă suma asta este 
maximă. Mie mi se pare mică. Dacă putem da o sumă mai mare, totuşi  activitatea este riscantă. Având în 
vedere dezvoltarea turismului de iarnă în Caraş, dacă se poate să... 

Doamna invitat Gina Pavel: Nu avem altă posibilitate, acesta este maxim. 
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică n-avem bază legală să dăm mai mult.
Domnul consilier Roşeţi Gheorghe: Acesta e maxim? Am înţeles. Mulţumesc. 
Domnul  invitat  Darian  Ciobanu:  E  hotărârea  Guvernului,  domnule  preşedinte,  prin  care 

asimilăm respectivele  indemnizaţii,  cu  indemnizaţiile  sportivilor  de  performanţă.  Acesta  este  pragul 
maxim la nivel de ţară.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt şi alte observaţii? Nu sunt.
Supun la vot art.1 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt.  Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.
Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Urmează punctele 19 şi 20 ale ordinii de zi: „Proiect de 

hotărâre privind desemnarea unui reprezentant al Consiliului Judeţean Caraş-Severin pentru a face parte 
din Comisia de acreditare a furnizorilor de servicii  sociale din judeţul Caraş-Severin” şi  „Proiect  de 
hotărâre  privind constituirea Comisiei de selecţie şi  a celei de soluţionare a contestaţiilor, precum şi 
conţinutul anunţului public pentru singura sesiune de selecţie a ofertelor culturale, pe anul 2011”. Aceste 
hotărâri au vot secret. 

La punctul 19, eu vă propun ca din această comisie să facă parte tot domnul doctor Brebu, care a 
fost şi anul trecut şi care are, aş spune, expertiza necesară. 

Pentru comisiile de la punctul 20 avem o propunere. Sunt tot aceleaşi persoane care au fost şi anul 
trecut. Adică, în Comisia de selecţie a ofertelor culturale propunem pe: Vernica Lucian, Chiriţoiu Oana, 
Doclin Octavian, Ungar Nicolae şi Alic Daniel. În Comisia de soluţionare a contestaţiilor propunem pe: 
Sârbu Doagă Gheorghe, Bulzu Marius, Bocşan Florentin, Magas Gheorghe, Radomir Nicolae. Dacă aveţi 
alte propuneri le trecem pe listă. Dacă nu aveţi alte propuneri, vă propun să votăm pe buletinele de vot 
care conţin aceste nume. Nu sunt alte propuneri? Atunci conform unei tradiţii de acum împărtăşite de noi 
toţi, domnul Ghiorghioni va organiza şi conduce „cu mână de fier” votul secret.

Domnul vicepreşedinte Ghiorghioni Ionesie: Mulţumesc, domnule preşedinte, preiau atribuţia. 
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Se trece la vot în ordinea strigării.
*

Se trece la discutarea punctelor 21, 22, 23, 24, 25, 26, 27, 28, 29, 30, 31, 32 ale ordinii de zi:
21.Raport de activitate  al Căminului pentru Persoane Vârstnice Sacu, pe anul 2010.
22.Raport de activitate al Camerei Agricole a Judeţului Caraş-Severin, pe anul 2010.
23.Raport de activitate al Centrului de Urgenţă pentru Persoane Fără Adăpost Caransebeş, pe anul 

2010.
24.Informare  asupra  activităţii  Centrului  Judeţean  pentru  Conservarea  şi  Promovarea  Culturii 

Tradiţionale Caraş-Severin pe anul 2010.
25.Informare  privind  constatarea  contravenţiilor  şi  aplicarea  sancţiunilor  prevăzute  de 

O.G.nr.43/1997, activităţi  desfăşurate de persoane împuternicite în acest sens din cadrul  Direcţiei  de 
Administrare a Domeniului Public şi Privat a judeţului Caraş-Severin.

26.Planul Strategic pe anul 2011, al Autorităţii Teritoriale de Ordine Publică Caraş-Severin.
27.Raportul asupra eficienţei  activităţii  Inspectoratului de Poliţie al Judeţului Caraş-Severin, pe 

anul 2010.
28.Informare  asupra  nivelului  de  asigurare  a  securităţii  şi  siguranţei  civice  a  comunităţii,  pe 

trimestrul IV/2010.
29.Informare  cu privire la participarea unei delegaţii a Consiliului Judeţean Caraş-Severin  la o 

reuniune de lucru  ce a avut loc  în Bratislava, Slovacia, în perioada  24-25 noiembrie 2020.
30.Informare  cu privire  la  participarea  unei  delegaţii  a  Consiliului  Judeţean Caraş-Severin  la 

adunarea Generală a DKMT, ce a avut loc la Szeged, Ungaria, în data de 22 decembrie 2010.
31.Informare  cu  privire  la  participarea  domnului  Bâtea  Cristian  Florin,  director  executiv  al 

Direcţiei  Monitorizarea  Serviciilor  Comunitare  de  Utilităţi  Publice   din  cadrul  Consiliului  Judeţean 
Caraş-Severin, la întâlnirea organizată de Federaţia Sportului Şcolar şi Educaţiei Olimpice a Voivodinei, 
care  a  avut  loc  la  Zreniamin,  Voivodina,  care  a  avut  loc  la  Zreniamin,  Voivodina,  în  zilele  de 3-4 
decembrie 2010.

32. Întrebări. Interpelări.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Dacă sunt comentarii la informări, la  rapoarte?
Domnul  consilier  Popescu  Gheorghe:  Domnule  preşedinte,  să  aşteptăm  să  vină  domnul 

Cotarcea, că în rest n-avem probleme. 
Domnul consilier Mălăiescu Luca: Domnule preşedinte, permiteţi-mi să vă felicit pentru decizia 

luată, de a candida la preşedinţia Partidului Democrat Liberal şi să vă urez mult succes. Chiar dacă pare 
paradoxal că un membru PSD vă spune toate acestea, o spun ca un simplu cetăţean al României. O să vă 
susţin din toate puterile mele limitate, că suntem partide diferite şi asta nu pentru că „v-aş iubi foarte 
tare”, să nu fiu înţeles greşit, ci pentru că, atât caracterul, cât şi principiile mele de viaţă mă obligă să 
recunosc şi să o spun public, că România cu Sorin Frunzăverde preşedinte al Partidului Democrat Liberal 
n-ar fi ajuns în situaţia în care este astăzi din păcate. Vă doresc mult succes. 

Domnul vicepreşedinte Georgevici Iulian: Succes şi din partea noastră. Vreau să vă aduc aminte 
premoniţia  colegului  nostru  Cojocariu,  care  a  prefigurat  această  candidatură.  Încă  odată,  succes  din 
partea noastră! (Aplauze)

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Şi şi-a pus toată lumea în cap! 
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  Mulţumesc.  Se  pare  că  eu  n-am  decât  o  singură 

problemă, cu propriul meu partid. 
Domnul consilier  Avram Silviu Dan: Domnule preşedinte, eu mă bucur că vă văd sănătos, vă 

urez succes  în alegeri.  Mă  bucur că  vă  văd sănătos după  luptele  de săptămâna asta  cu partidele de 
opoziţie, în stabilirea cotelor reale din defalcate.

Domnul  consilier  Novăcescu  Toni:  Dacă  îmi  permiteţi,  domnule  preşedinte,  cum  remarca 
domnul profesor, coleg Zaberca, faptul că dumneavoastră aţi avut discernământul şi n-aţi făcut nici o 
deosebire între primării,  indiferent de culoarea politică,  aş  dori  ca, cei  din grupul liberal şi  PSD, să 
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transmită  la  rândul  lor  la  nivelul  consiliilor  locale  din  judeţul  Caraş-Severin,  să  se  aplice  acelaşi 
principiu. Astfel, proiectele de o importanţă deosebită din oraşele judeţului şi din comune să treacă cu 
brio, întrucât grupurile PSD şi PNL, aliate împreună, în momentul de faţă blochează proiecte de milioane 
de euro. V-aş  mulţumi foarte mult  dacă  aţi  transmite mai departe acest mesaj.  În speţă,  mă  refer  la 
Consiliul Local Moldova Nouă, Coronini şi altele, cu siguranţă. Vă mulţumesc.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Nu ştiu cazul de la Coronini, dar la Moldova Nouă n-ar 
trebui să se întâmple aşa ceva, ţinând cont că după multă vreme reuşim să facem o fabrică acolo, de care 
zona are nevoie. 

Domnul consilier Novăcescu Toni: Pe lângă fabrică sunt şi alte proiecte cu bani externi şi apare o 
opoziţie totală prin vot, din partea colegilor. Dacă doriţi concret, vreau să spun că e vorba de o investiţie 
a unei firme austriece, în valoare de 120 de milioane de euro. E nevoie de două treimi la vot, prin care se 
solicită încă două suprafeţe la un contract deja existent din anul 2008, contract ce expiră în condiţiile în 
care firma nu începe să construiască în luna mai. S-au purtat discuţii cu domniile lor, li s-a explicat, s-a 
promis că se dă votul şi firma practic nu ştie ce să facă. Are absolut toate avizele obţinute. Domnul coleg 
Popescu este de faţă, cunoaşte situaţia de la Moldova Nouă şi Coronini. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Astea nu sunt cablurile acelea? E altă poveste. 
Domnul consilier Novăcescu Toni: Nu, parcuri eoliene. Se lucrează împreună parte din proiect cu 

COZMIRCOM BLUE, care a predat la ENEL PROVIDER GREEN, toată documentaţia. E un proiect de 
anvergură foarte mare în zona cea mai viabilă din judeţul Caraş-Severin şi mă refer la Sfânta Elena şi 
Culmea Varadului.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mă bucur că am această oportunitate. Vreau să vă spun 
că de la nivelul Consiliului Judeţean, nu s-a făcut nici o intervenţie la nici o primărie vis-a-vis de aceste 
parcuri eoliene. Le-am dat libertate totală şi chiar dacă nu le dădeam, nu puteam să intervenim noi, că e 
de domeniul activităţii lor să-şi organizeze aceste parcuri eoliene. Spun asta pentru că am văzut nişte 
speculaţii vis-a-vis de anumiţi  investitori despre care nici măcar eu, personal, n-am auzit. Tot ce s-a 
întâmplat din acest punct de vedere a fost la latitudinea şi în organizarea primăriilor de comune. Nu  am 
avut nici un fel de implicare.

Domnul consilier Popescu Gheorghe: Domnule preşedinte, fiindcă a venit vorba, mă simt nevoit 
să intervin. Eu chiar aş adăuga, Consiliul Judeţean, în derularea etapelor premergătoare execuţiei acestui 
proiect a fost de mare ajutor. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bun, aici este departamentului lui Buşu, care…
Domnul consilier  Popescu Gheorghe: Şi dumnealui şi toată lumea. Nu au fost nici un moment 

piedici. Asta a fost mare lucru, pentru că  altfel n-o sfârşeam, să  ajungem în primăvara aceasta să  ne 
apucăm de lucru.

Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Domnule preşedinte, mă scuzaţi. Am avut un…
Domnul consilier Cotarcea Haralambie: Pot să vorbesc şi eu?
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Scuză-mă, dacă ţi-au tăiat din pensie, nu-i nici un fel 

de problemă, ia, te rog.
Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Mai avem un vot.
Domnul consilier  Cotarcea Haralambie: Domnule preşedinte, dacă vorbesc ei, toţi, vorbesc şi 

eu. Daţi-mi voie şi mie să spun ceva, dar eu cer pentru oameni să ştiţi şi ce putem noi să dăm. Dat fiind 
faptul că  dumneavoastră  aţi  anunţat aici, cu domnişoara Gina care e acolo, că  mai avem vreo 23 de 
miliarde pe la spitalul acesta. Acum au făcut demersuri şi  şi-au luat un aparat de care era nevoie la 
Spitalul Judeţean, e pe drum să vină. Poate rezolvăm şi cu un RMN la Reşiţa, tot pentru oameni. Să nu ne 
mai ducem până la Timişoara.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Da. Acum singura problemă este că acest RMN sau mă 
rog, aparatura necesară, suntem în situaţia de a o aduce pe bani europeni.  N-aş vrea să investesc banii 
aceştia pe care îi putem folosi în alte domenii, pentru că Mitruţ e deja în tratative destul de avansate de a 
derula două programe europene, care vor presupune şi aparatura asta. 
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Domnul invitat  Secăşan Dumitru: Este vorba de un centru de imagistică la Reşiţa. Suntem în 
faza premergătoare a acestui proiect.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Adică, inclusiv RMN. Puiu, vroiai să spui ceva?
Domnul consilier Zaberca Vasile Mircea: Am vrut să spun, dar „mi-a luat smântâna înainte” şi 

ce să mai zic, chiar asta vroiam. Mi-am făcut un RMN şi îmi dau seama ce delicată problemă este. Încă 
ceva, domnule preşedinte, noi am avut la un moment dat un obicei şi cred că era foarte productiv până la 
urmă, să mai organizăm câte o şedinţă a Consiliului Judeţean în teritoriu. Poate că n-ar fi rău să facem 
chiar la Moldova Nouă, având în vedere ce se aşteaptă de acolo. Nu luna viitoare.

Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde: Ştii cum e? Este de competenţa Consiliului Local de 
acolo. 

Domnul consilier  Zaberca Vasile Mircea: Eu tocmai din cauza aceasta i-am spus lui Toni, să 
transmită mai departe. 

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Numai cu PSD-ul aveţi două treimi?
Domnul consilier Novăcescu Toni: Cu PSD-ul, facem sigur două treimi. S-au purtat discuţiile cu 

ei, li s-a explicat frumos absolut totul, când e de vot, fără nici o explicaţie blochează o investiţie de 120 
de milioane de euro, banii firmei private. Nu e vorba de bani guvernamentali, nici măcar de fonduri 
europene, a două firmă ca potenţial energetic, ca şi putere instalată, din Austria. Primii de altfel, care au 
pătruns în judeţul Caraş-Severin.

Domnul preşedinte Sorin Frunzăverde: Bine, o să vedem ce putem face. 
*

Se trece la punctul 19:
Domnul  preşedinte  Sorin  Frunzăverde:  „Proiect  de  hotărâre  privind  desemnarea  unui 

reprezentant  al  Consiliului  Judeţean  Caraş-Severin  pentru  a  face  parte  din  Comisia  de  acreditare  a 
furnizorilor de servicii sociale din judeţul Caraş-Severin”. Domnul doctor Brebu a obţinut 30 de voturi 
„pentru”.

Articolul 1 – „În componenţa Comisiei de acreditare a furnizorilor de servicii sociale din judeţul 
Caraş-Severin se desemnează, în calitate de membru, din partea Consiliului Judeţean domnul Iosif Dănilă 
Brebu”. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.2 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.

*
Se trece la punctul 20:
Domnul preşedinte  Sorin Frunzăverde:  „Proiect de hotărâre  privind constituirea Comisiei de 

selecţie şi a celei de soluţionare a contestaţiilor, precum şi conţinutul anunţului public pentru singura 
sesiune de selecţie a ofertelor culturale, pe anul 2011.” Ştiţi foarte bine, conform legii, în termen de 30 de 
zile de la votarea bugetului trebuie să organizăm această selecţie. Pentru Comisia de selecţie a ofertelor 
culturale:  doamna Chiriţoiu a obţinut  27 de voturi  „pentru”,  domnul Lucian Vernica – 28 de voturi 
„pentru”,  domnul  Octavian  Doclin  –  27  de  voturi  „pentru”,  domnul  Ungar  Nicolae  –  29  de  voturi 
„pentru”, domnul Daniel Alic – 28 de voturi „pentru”. 

Articolul  1-  „Se  aprobă  constituirea  Comisiei  de  selecţie  a  ofertelor  culturale  în  următoarea 
componenţă…” care tocmai am citit-o. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.
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Articolul 2- Comisia de soluţionare a contestaţiilor: domnul Sârbu Doagă Gheorghe, care i-a zis 
majestăţii sale, regele Mihai, „aveţi cuvântul, domnule rege”, a obţinut 30 de voturi „pentru”, Marius 
Bulzu – 28 de voturi „pentru”, Bocşan Florentin – 29 de voturi „pentru”, Magas Gheorghe – 28 de voturi 
„pentru”, Radomir Nicolae – 30 de voturi „pentru”. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se aprobă în unanimitate.

Supun la vot art.3 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.4 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot art.5 al hotărârii. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot al doilea articol 5. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot ultimul articol. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. Se aprobă în 
unanimitate.

Supun la vot hotărârea în ansamblu. Cine este „pentru”? Abţineri? Împotriviri? Nu sunt. 
Se adoptă în unanimitate.
Dacă  sunt alte observaţii  vis-a-vis de celelalte puncte de pe ordinea de zi? Dacă  nu sunt,  vă 

propun să încheiem această şedinţă, acum şi aici. 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie.

          P R E Ş E D I N T E,                                       SECRETARUL JUDEŢULUI,

          Sorin Frunzăverde                                                                                    Ion Imbrescu

FP/FP/ 1 ex.
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